
Rorup menighedsråd 
                  

Den 14. november 2024 
 
 
Referat af møde i menighedsrådet den 13. november 2024 
 
Deltagere: Agnete Vibholt, Øjvind Clement, Leif Høgsvig, Hanne Christensen, Stine Byager, Tonny 
Irsbøl (medarbejderrepræsentant), regnskabsfører Inge Forsmann 
 
Fraværende: Kristine Gårdhus, Anne Mette Jürgensen, Karen Vinther Ringsmose 
 
1. Godkendelse af dagsorden 
Dagsordenen blev godkendt. 
 
2. Underskrift af referat af mødet den 11. september 2024. 
Referatet blev underskrevet af de tilstedeværende medlemmer.  

3. Punkter til behandling  
a.  Underskrift af revisionsprotokol vedr. årsregnskab 2023. 

Menighedsrådet gennemgik protokollen og tog til efterretning, at årsregnskabets bundtekst 
ikke er korrekt gengivet i referatet fra rådsmødet. Protokollen blev underskrevet af formand 
og kasserer. 

b. Kvartalsrapporten for januar-september 2024 blev underskrevet af formand og kasserer. 

c. Forslag til budget 2025 blev gennemgået og godkendt. Budgettet blev afleveret den 13. 
november 2024 kl.18.45. 

 

4. Punkter til orientering og drøftelse 

a. Det endelige regnskab for projektet med salg af graverbolig og ændring af graverfaciliteter 
foreligger nu. Merudgift udgør ca. 10.000 kr., og indtægt ved salg af graverbolig udgør ca. 
35.000 kr. mindre end budgetteret. Rapport med endeligt regnskab sendes til provstiet. 

 

5. Øvrige punkter til orientering 

 a.    Menighedsrådet besluttede på anbefaling af graver og kirkeværge at afsætte en ramme på 
300-400.000 kr. til indkøb af multimaskine, forventeligt en brugt i god stand. 

b.    Skade indenfor i åbningen mellem våbenhus og kirkerum udbedres nu, mens øvrigt arbejde i 
tilbud fra murer Kim Gregersen efter aftale med kirkeværge bliver udført i forårets løb. 

c.     Tilbud fra Stenhuggeriet Danstein om limning af sten i lapidarium godkendes med den 
ændring, at nogle af dem blot lægges ned.  

d.    Som opfølgning på beslutning i menighedsrådet orienterede kontaktperson om ændring i 
organistens arbejdstid. Graver er tilmeldt kurser hen over vinteren.  

 
6.  Eventuelt.  
      Formanden takkede rådet for et meget godt samarbejde gennem de sidste fire år. 

 

Ref.  Agnete Vibholt 


